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PROTOKÓŁ NR XXXIX/22 

ze zdalnego posiedzenia 

Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

w dniu 24 marca 2022 r. 

 

W posiedzeniu udział brali: 
 

1. Pan Robert Grabowski   - przewodniczący Komisji 

2. Pan Grzegorz Mielczarek   - z-ca przewodniczącego Komisji 

3. Pan Andrzej Jażdżyk   - członek Komisji 

4. Pan Jakub Jurdziński   - członek Komisji 

5. Pan Damian Pęcherz   - członek Komisji 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział brali: 
 

1. Pan Grzegorz Łuczak     - Powiatowy Lekarz Weterynarii w 

        Wieluniu 

2. Mł. Bryg. Karol Bednarski    - p.o. Komendanta KP PSP w Wieluniu 

3. Nadkom. Adam Czerwiński    - z-ca Komendanta KPP w Wieluniu 

4. Pan Przemysław Krężel    - Skarbnik Powiatu 

5. Pani Alicja Dudaczyk     - naczelnik Wydziału Rolnictwa i  

        Ochrony Środowiska 

6. Pani Małgorzata Malicińska    - inspektor Wydziału Edukacji, Kultury, 

        Sportu i Promocji 

7. Pan Andrzej Małolepszy    - pracownik Biura Ochrony Informacji i 

        Bezpieczeństwa 
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Proponowany porządek posiedzenia:  
 
1. Otwarcie XXXIX posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII posiedzenia Komisji. 

5. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie bezpieczeństwa 

sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Wieluńskiego w 2021 r. 

6. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu 

o stanie bezpieczeństwa i ochronie przeciwpożarowej oraz zagrożeniach 

pożarowych Powiatu Wieluńskiego w 2021 r. 

7. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu z działalności  

w roku 2021 oraz sprawozdanie o stanie bezpieczeństwa publicznego Powiatu 

Wieluńskiego w 2021 r. 

8. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Wieluniu z realizacji „Programu współpracy 

Powiatu Wieluńskiego w roku 2021 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie delegowania 

radnych Rady Powiatu w Wieluniu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

przy Staroście Wieluńskim. 

10. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

11. Zamknięcie XXXIX posiedzenia Komisji. 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie XXXIX posiedzenia Komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i 

Bezpieczeństwa otworzył XXXIX posiedzenie Komisji i powitał radnych oraz gości 

obecnych na posiedzeniu.  
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Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa stwierdził, że na 5 członków Komisji jest obecnych 4 członków, 

nieobecny pan Jakub Jurdziński, więc obrady są prawomocne.  

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa odczytał proponowany porządek obrad i zaproponował 

wprowadzenie, jako punktu 9 punktu pn. „Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w 

związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa”. Zapytał, czy ktoś ma 

uwagi do proponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia porządku obrad z dodatkowym punktem. 

 

Do zdalnego posiedzenia Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa dołączył radny 

Jakub Jurdziński. Komisja obraduje w pełnym 5-osobowym składzie. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie 

(przy 5 głosach „za”) przyjęła porządek obrad komisji z dodatkowym punktem 

(głosowało 5 członków Komisji). 

 

 

Przyjęty porządek posiedzenia:  
 
1. Otwarcie XXXIX posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
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4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII posiedzenia Komisji. 

5. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie bezpieczeństwa 

sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Wieluńskiego w 2021 r. 

6. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu 

o stanie bezpieczeństwa i ochronie przeciwpożarowej oraz zagrożeniach 

pożarowych Powiatu Wieluńskiego w 2021 r. 

7. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu z działalności  

w roku 2021 oraz sprawozdanie o stanie bezpieczeństwa publicznego Powiatu 

Wieluńskiego w 2021 r. 

8. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Wieluniu z realizacji „Programu współpracy 

Powiatu Wieluńskiego w roku 2021 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie określenia 

zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie delegowania 

radnych Rady Powiatu w Wieluniu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

przy Staroście Wieluńskim. 

11. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

12. Zamknięcie XXXIX posiedzenia Komisji. 

 
 
 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XXXVIII posiedzenia Komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma uwagi do treści protokołu z XXXVIII 

posiedzenia komisji. Nikt nie zgłosił zastrzeżeń. Zarządził głosowanie w sprawie 

przyjęcia protokołu z XXXVIII posiedzenia komisji.  
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Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 5 głosach „za”) przyjęła protokół z XXXVIII posiedzenia komisji (głosowało 5 

członków komisji). 

 

 

Pkt 5 

Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie bezpieczeństwa 

sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Wieluńskiego w 2021 r. 

 

   Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że Państwo radni dostali na swoje tablety 

przedmiotową informację, ale bardzo by prosił pana Grzegorza Łuczaka o 

przedstawienie tego punktu. Udzielił głosu Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii w 

Wieluniu. 

 Pan Grzegorz Łuczak - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu omówił 

przedmiotową sprawę. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa podziękował i udzielił głosu panu Grzegorzowi Mielczarkowi. 

Pan Grzegorz Mielczarek - z-ca przewodniczącego Komisji zwrócił się do 

pana Łuczaka i chciał na jego ręce złożyć podziękowania dla pracowników i przede 

wszystkim podziękować za całokształt współpracy, bo na bieżąco ma styczność z 

panem doktorem, współpraca układa się bardzo dobrze pomimo tego, że było 

nasilenie pracy w tym roku, zawsze pan doktor znajdzie czas, żeby odebrać telefon, 

porozmawiać, doradzić. 

 Pan Grzegorz Łuczak - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

również podziękował. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. 

Powiedział, że żyją w trudnych czasach, najpierw był Covid, teraz jest wojna, a 

jeszcze dochodzi do tego ptasia grypa i inne rzeczy. Dodał, że ma nadzieje, że to 
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wszystko minie bardzo szybko i wrócą do normalności. Dopowiedział, że jako 

Przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa składa serdeczne 

podziękowania dla wszystkich pracowników i dla pana Grzegorza Łuczaka.  

 Pan Grzegorz Łuczak - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Wieluniu 

podziękował. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa przeszedł do głosowania i zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

informacji. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie 

(przy 5 głosach „za”) przyjęła informację Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu Wieluńskiego 

w 2021 r. (głosowało 5 członków Komisji). 

Informacja w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Zdalne posiedzenie Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu 

w Wieluniu opuścił radny Jakub Jurdziński. Komisja obraduje w 4-osobowym 

składzie. 

 

 

Pkt 6 

Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu 

o stanie bezpieczeństwa i ochronie przeciwpożarowej oraz zagrożeniach 

pożarowych Powiatu Wieluńskiego w 2021 r. 

 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa powitał pana komendanta Karola Bednarskiego i udzielił mu 

głosu. 

mł. bryg. Karol Bednarski - p.o. Komendanta KP PSP w Wieluniu omówił 

przedmiotową sprawę. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 
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i Bezpieczeństwa podziękował i powiedział, że ze swojej strony życzy powodzenia 

na stanowisku Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu. 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do pana komendanta? Udzielił głosu 

radnemu Jażdżykowi. 

Pan Andrzej Jażdżyk - członek Komisji powiedział, że chciałby podziękować 

panu komendantowi za to sprawozdanie i oczywiście gratuluje nominacji po odejściu na 

zasłużoną emeryturę poprzednika. Dodał, że na pewno pan komendant będzie miał 

również możliwości, będzie się wykazywał również dużym zaangażowaniem i  

jednostka będzie działała bardzo sprawnie. Powiedział, że chce złożyć na ręce pana 

komendanta podziękowania i dla wszystkich strażaków, ponieważ Powiatowa Straż 

Pożarna pełni bardzo ważną rolę, jest wspierana przez straże ochotnicze. Dopowiedział, 

że miał też przyjemność uczestniczyć w jednym z zebrań w Ochotniczej Straży 

Pożarnej, wie jak to wygląda. Zarówno Państwowa Straż Pożarna jak i Ochotnicze 

Straże Pożarne działają coraz sprawniej, coraz lepiej. Straż jest coraz lepiej 

dosprzętowiana, strażacy mają lepsze kwalifikacje, ponieważ przechodzą również 

specjalistyczne szkolenia, a ta praca polega nie tylko na akcjach gaśniczych, bo to jest 

również niesienie pomocy w tych sytuacjach, o których pan komendant mówił, gdzie 

przechodziły wichury przez cała Polskę i między innymi przez nasz powiat, gdzie 

strażacy wykazali się tą pomocą. Dodał, że to są również akcje na drogach, gdzie 

uczestniczą w kolizjach i wypadkach drogowych. Także za tą pracę chciałby na ręce 

pana komendanta złożyć podziękowania dla wszystkich strażaków i życzy powodzenia 

w następnym, bieżącym roku, aby tej pracy było jak najmniej i jak to strażacy mówią tyle 

wyjazdów ile powrotów, także życzy wszystkiego dobrego. 

mł. bryg. Karol Bednarski - p.o. Komendanta KP PSP w Wieluniu powiedział, 

że dziękuje bardzo za życzenia i przekaże swoim podwładnym te słowa. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa podziękował panu komendantowi i życzył powodzenia w służbie. 

Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji. 
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  Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

4 głosach „za”) przyjęła informację Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Wieluniu o stanie bezpieczeństwa i ochronie przeciwpożarowej oraz 

zagrożeniach pożarowych Powiatu Wieluńskiego w 2021 r. (głosowało 4 członków 

Komisji, nieobecny radny Jakub Jurdziński). 

Informacja w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 7 

Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu z działalności  

w roku 2021 oraz sprawozdanie o stanie bezpieczeństwa publicznego Powiatu 

Wieluńskiego w 2021 r. 

 

Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

udzielił głosu panu komendantowi. 

nadkom. Adam Czerwiński - z-ca Komendanta KPP w Wieluniu omówił 

przedmiotowy materiał. 

Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

podziękował i powiedział, że życzy powodzenia na stanowisku. Dodał, że w imieniu 

wszystkich radnych chciałby serdecznie podziękować za pracę, za tamten rok. 

Udzielił głosu panu Jażdżykowi. 

Pan Andrzej Jażdżyk - członek Komisji powiedział, że chciałby się 

dołączyć do podziękowań pana przewodniczącego za te wszystkie działania, które 

są prowadzone przez Komendę Powiatową Policji w Wieluniu, ale przede 

wszystkim chciałby złożyć podziękowania na ręce pana komendanta za wszystkie 

działania prewencyjne, ponieważ jako dyrektor szkoły ma przyjemność 

współpracować zarówno z Komedą Powiatową jak i Komisariatem Policji w 

Osjakowie. Przekazał, że chodzi mu głównie o podejmowane działania związane z 

bezpiecznymi feriami, z bezpieczeństwem na drodze, jak również dotyczące 

bezpieczeństwa w sieci. Podsumował, że dziękuje bardzo za to co robią, są zawsze 

do dyspozycji. Myśli, że to jest bardzo ważne, jeżeli funkcjonariusze przekazują 
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takie informacje młodym ludziom i w ten sposób są w stanie zapobiegać różnego 

rodzaju niebezpiecznym sytuacjom.  

nadkom. Adam Czerwiński - z-ca Komendanta KPP w Wieluniu 

powiedział, że dziękuje za te słowa i za docenienie pracy każdego funkcjonariusza 

policji, bo jest ona w dzisiejszych czasach niewątpliwie bardzo trudna i przekaże te 

ciepłe i budujące słowa do kierownictwa komendy, żeby podległym 

funkcjonariuszom przekazali podziękowania od państwa. Dodał, że ta pochwała dla 

nich jest bardzo ważna i istotna. 

Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

odrzekł, że jeszcze raz przychyla się do tych wszystkich podziękowań ale zdaje 

sobie sprawę z tego, że w dzisiejszych czasach mają jeszcze dużo, dużo więcej 

pracy ze względu na tych uchodźców, którzy są teraz, w tej chwili, tutaj na terenie 

powiatu wieluńskiego. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji.  

 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

4 głosach „za”) przyjęła informację Komendanta Powiatowego Policji w Wieluniu z 

działalności w roku 2021 oraz sprawozdanie o stanie bezpieczeństwa publicznego 

Powiatu Wieluńskiego w 2021 r. (głosowało 4 członków Komisji, nieobecny pan Jakub 

Judziński). 

Informacja w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

wznowił obrady Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa po przerwie.  
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Pkt 8 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Wieluniu z realizacji „Programu współpracy 

Powiatu Wieluńskiego w roku 2021 z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił panią Małgorzata Malicińska. 

 Pani Małgorzata Malicińska - inspektor Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Promocji omówiła przedmiotową sprawę. 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania? Nikt się nie zgłosił. Powiedział, 

że ze swojej strony życzy powodzenia dlatego, że wie doskonale, że współpraca ze 

wszystkimi organizacjami pozarządowymi, które są na terenie powiatu wieluńskiego jest 

na bardzo wysokim poziomie.  Poprosił, aby przekazać informację panu naczelnikowi, 

że w tej sprawie jesteśmy bardzo zadowoleni, jeżeli chodzi o ten punkt. Zapytał, kto jest 

„za” przyjęciem sprawozdania. 

 

 

  Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 

głosach „za”) przyjęła sprawozdanie Zarządu Powiatu w Wieluniu z realizacji „Programu 

współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2021 z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. (głosowało 4 członków Komisji, 

nieobecny pan Jakub Jurdziński). 

Sprawozdanie w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9 

Uchwała Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie określenia zakresu pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 
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 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa przeczytał treść uchwały. Udzielił głosu panu skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel - Skarbnik Powiatu przedstawił przedmiotowy 

projekt uchwały. 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa podziękował i zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do pana 

skarbnika. Udzielił głosu panu Mielczarkowi. 

 Pan Grzegorz Mielczarek - z-ca przewodniczącego Komisji zapytał, czy 

to będą środki z zarządzania kryzysowego – to jest jedno pytanie, a drugie pytanie 

– czy wiadomo ilu uchodźców jest na terenie powiatu? 

Pan Przemysław Krężel - Skarbnik Powiatu powiedział, że odpowie tylko 

na pierwsze pytanie - tak, na razie te środki ponosimy z zarządzania kryzysowego, 

dlatego też tam przenosimy środki pieniężne na ten rozdział, natomiast ile jest u 

nas osób – Ukraińców, to niestety nie zna tej liczby. Dopowiedział, że ta liczba 

osób, która została im przydzielona w ramach decyzji przez wojewodę, czyli te 200 

osób, to jeszcze nie dotarło do nich na dzień dzisiejszy. Dodał, że jedyne osoby, 

które są na terenie naszego powiatu, są to osoby, które zostały przyjęte przez 

osoby prywatne bądź są właśnie w ośrodku w Załęczu. 

Pan Grzegorz Mielczarek - z-ca przewodniczącego Komisji zapytał, ile 

osób przebywa w ośrodku w Załęczu? 

 Pan Przemysław Krężel - Skarbnik Powiatu odpowiedział, że tego nie 

wie. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu panu Damianowi Pęcherzowi. 

Pan Damian Pęcherz - członek Komisji powiedział, że na chwilę obecną ma 

informację z dnia wczorajszego – jest 198 osób w ośrodku ZHP i około 60 lub 70 ich 

dzieci i ta rotacja się cały czas zmienia, ponieważ te osoby migrują do jakichś innych 

państw. Dopowiedział, że wczoraj do godziny 12.00 było 198 osób w ośrodku ZHP. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa podziękował i zapytał, czy ktoś ma jeszcze pytania do tego punktu. 

Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem uchwały. 
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  Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

4 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa. (głosowało 4 członków Komisji, nieobecny pan 

Jakub Jurdziński). 

Uchwała w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

delegowania radnych Rady Powiatu w Wieluniu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście Wieluńskim. 

 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że państwo dostali projekt uchwały na swoich tabletach. 

Zapytał, kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  

 

 Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

4 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie delegowania radnych Rady Powiatu w Wieluniu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście Wieluńskim. (głosowało 4 członków Komisji, 

nieobecny pan Jakub Jurdziński). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś komunikaty, informacje. 

Udzielił głosu panu Jażdżykowi. 

Pan Andrzej Jażdżyk - członek Komisji powiedział, że jeszcze raz chciałby 

poruszyć sprawę tej sytuacji, która miała miejsce w szpitalu, o której informował 
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państwa radnych na poprzednim spotkaniu i wtedy nie mieli jeszcze odpowiedzi firmy 

Falck, która teraz dotarła. Powiedział, że jest zbulwersowany tą odpowiedzią, ponieważ 

firma Falck całkowicie umywa ręce, nie ma żadnej konstruktywnej odpowiedzi na ten 

temat, nie poczuwają się do żadnej odpowiedzialności, jeżeli chodzi o zaistniałą 

sytuację. Czyli o to, że na czas nie przyjechali do szpitala, żeby przewieźć pacjentkę do 

szpitala, do Sieradza, u której stwierdzono zawał. Przekazał, że niestety tak jak 

państwo wiedzą ta pacjentka, ta osoba zmarła, dyrektor szpitala skierował zapytanie do 

firmy Falck z jednoczesną informacją o Narodowego Funduszu Zdrowia, ponieważ firma 

Falck ma podpisaną umowę z NFZ. Dodał, że radni mieli tą informację, odpowiedź firmy 

Falck i na pewno się zapoznali z tym. To pismo, to po prostu jest tylko takim uciekaniem 

od odpowiedzialności i nie ma tam żadnego wyjaśnienia, dlatego ma taką prośbę, aby 

wydział zdrowia się tym zajął, żeby skierował jeszcze kolejne pismo do NFZ, który ma 

podpisaną umowę z firmą Falck, aby tę sprawę wyjaśnić, ponieważ to pismo, które 

otrzymaliśmy o niczym nam nie mówi. Powiedział, że firma Falck przeszła obojętnie 

obok tej sprawy i uważa, że wszystko jest w porządku, nic się nie stało, potraktowali to 

po prostu jakby to była normalność. Uważa, że nie można tego tak zostawić i trzeba tę 

sprawą się zająć jeszcze, aby nie powtarzały się takie sytuacje, ponieważ są Komisją 

Edukacji i Bezpieczeństwa, czyli dbają również o bezpieczeństwo mieszkańców powiatu 

wieluńskiego, a niestety nie zabezpieczają tego bezpieczeństwa w należyty sposób, 

jeżeli tak mają być traktowani pacjenci, którzy są przywożeni do ich szpitala. 

Poinformował, że wie, że był już też następny taki przypadek niedawno, gdzie pacjentka 

została przywieziona karetką do wieluńskiego szpitala bodajże około godziny 15.00 lub 

16.00 i również ze stwierdzonym zawałem, a do Bełchatowa została przewieziona 

dopiero około godziny 22.00, czyli czas przetransportowania tej osoby do oddziału 

specjalistycznego też jest dosyć duży. Dodał, że nie zna jeszcze szczegółów tej sprawy, 

ale będzie próbował się dowiedzieć czy to, że pacjentka nie została szybko 

przetransportowana to była wina transportu, czy po prostu ona musiała jeszcze w 

wieluńskim szpitalu zostać, także to jest jeszcze kwestia do wyjaśnienia. Jednak nie 

możemy przejść obok tego obojętnie i muszą ciągle prosić o wyjaśnienie, ktoś musi za 

to ponieść odpowiedzialność, nie może firma Falck umywać rąk i twierdzić, że się nic 

nie stało, także składa wniosek formalny o dalsze wyjaśnienia tej sprawy. 
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Na XXXIX posiedzeniu Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu 

w Wieluniu, która odbyła się w dniu 24 marca 2022 r. radny Andrzej Jażdżyk złożył 

wniosek w sprawie dalszego wyjaśnienia sprawy pojawienia się karetki FALCK 

w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Wieluniu przeszło 3 

godziny po zgłoszeniu pilnego przypadku – zawału oraz przygotowania przez Oddział 

Zdrowia i Spraw Społecznych Starostwa Powiatowego w Wieluniu pisma w sprawie 

zajęcia się przedmiotową sprawą przez Narodowy Fundusz Zdrowia. 

Wniosek podyktowany jest kwestią bezpieczeństwa pacjentów, którzy trafiają 

do wieluńskiego szpitala. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa podziękował i powiedział, że również czytał to pismo i tak samo jest 

strasznie zbulwersowany tą sytuacją, bo takie sytuacje nie powinny mieć miejsca, 

i także przychyla się, podejrzewa, że wszyscy obecni radni na posiedzeniu komisji 

przychylają się do tego wniosku, o którym mówił pan Jażdżyk mówił. Zapytał, czy ktoś 

jeszcze ma jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. 

 

Pkt 12 

Zamknięcie XXXIX posiedzenia komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zamknął XXXIX posiedzenie komisji i podziękował wszystkim za 

udział w Komisji. 

 

Protokołowała:   

 
 
Paulina Bednik 

Inspektor 

 


